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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 11. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
22 alm. del, efter ønske fra Anne Grete Holmsgaard (SF), som jeg hermed skal be-
svare.

Spørgsmål 22:

"Hvis en sådan behovsanalyse ikke kan foretages nu, vil ministeren da oplyse, 
hvorvidt en uafhængig analyse kan foretages, inden den nuværende koncession 
udløber i 2012, og - hvis ikke - hvorfor regeringen vil forlænge koncessionen helt 
frem til 2037 uden at kende behovet for lagerkapaciteten?”

Svar:
Jeg skal henholde mig til besvarelsen af spørgsmål 21.

Med venlig hilsen

Hans Christian Schmidt
fg. minister

Det Energipolitiske Udvalg 2010-11
EPU alm. del Svar på Spørgsmål 22
Offentligt


